
Mötesanteckningar från klubbträffen 2016-04-24

1. Mötets öppnande. Göteborgs BFs ordförande Jan Jensen hälsade alla närvarande välkomna. 
Följande klubbar var representerade: Askims BK, Asperö/Brännö BK, BK Debut, BK Everfresh, 
BK Lyx, BK Okey, BK Viva, Kronhusklubben, Mölndals BK. Bland styrelsen närvarade: Marie-
Louise Landelius, Marianne Löfgren, Birgit Petersen, Jan Jensen, Jan Hugosson, Kalle 
Rasmusson och Sten-Åke Thunberg. På mötet deltog också Björn Sörling (kanslist), Calle Ek 
(TK) och Pia Malmberg (cafeterian).

2. Ekonomisk rapport. Hittills under säsongen ligger resultat på ungefär plus/minus noll. 
Utgifterna som ådrogs i samband med ägarbytet i cafeterian är uppätna vilket får ses som 
över förväntan.

3. Cafeterian. 1 juli 2015 slöts nytt avtal med Pia Malmgren i form av ett nyttjanderättsavtal om
cafeterian.  Pia är nöjd, och tycker att allt går som det ska. Styrelsen sa att man bara fått 
positiva kommentarer gällande den nya ägaren. Pia meddelade också att de nya 
hyresgästerna i våningarna ovanför skulle kunna innebära ytterligare inkomster och att 
cafeterian har en bra relation med Pekkas restaurang.

4. Bridgens vänner har väckts till liv och samtliga föregående lottinnehavarna har fått 
inbetalningskort för innevarande säsong. Av dessa har 76 betalat 150 kr vardera. Av dessa 
totalt 11 400 kr ska hälften delas ut i vinster under tre dragningar under året. Resterande 
pengar ska ges ut för att stödja bridgen på olika sätt, t.ex. genom att sponsra kostnader i 
samband med våra DM-tävlingar.

5. Parkering. Kalle Rasmusson har haft kontakt med Platzer angående parkeringsfrågan. Stora 
förändringar kommer att ske i samband med att de nya hyresgästerna flyttar in under maj 
månad. De har haft större krav på parkeringsplatser än föregående hyresgäster vilket strular 
till det lite för Bridgens Hus besökare. Platzer avser att dra ner de tillfälliga parkeringarna 
från två timmar till en timme samt ta bort de platser som GBF har haft till förfogande under 
dagtid. Kalle har under mötena med Platzer försökt klara av att få kvar några p-platser 
speciellt avsedda för de som har svårt att röra sig. I övrigt har Platzer erbjudit minst 30 p-
platser på Olof Asklunds gata till en kostnad av ca 200 kr/plats och månad. Avtal gällande 
kommande parkeringsplatser förväntas bli klart inom kort. Styrelsen undersöker vad som står
i vårt nuvarande hyresavtal gällande de p-platser som varit till förfogande under kvällar och 
helger.

6. Källaren. Styrelsen har haft möte med Idrott- och förening på Göteborgs kommun varifrån 
man fått bidrag för att göra i ordning källaren. Där har påbörjats grovt förråd med möjlighet 
att låsa in stöldbegärligt material åt både GBF och cafeterian. Så småningom kommer det 
även finnas möjlighet för klubbar inom GBF att förvara material i form av pärmar och dyl. 
Kostnad för intresserade klubbar motsvarar inköp av arkivskåp som kommer användas i detta
avseende.

7. Lotteritillstånd. GBF har erhållit lotteritillstånd för de kommande tre åren motsvarande en 
försäljningskostnad av 800 000 kr. GBF har fått hjälp av en PR-kille (Bobo) som tidigare har 
stor kunskap i dylika frågor (Bingolotto m.m.). GBF avser att börja i liten skala under hösten 



och hoppas att klubbar ska vilja ha lotterna som priser. Dessa lotter kommer preliminärt 
kosta 20 kr, och vinsterna ska vara bridgerelaterade. Målet är att få fram idéer till ett häftigt 
förstapris, kanske i form av en bridgeresa eller dylikt. 

8. Information från Svenska Bridgeförbundet. Tyvärr hade Roger Wiklund inte möjlighet att 
delta under mötet och hade inte skickat med någon viktig information som han ville skulle 
delges. Däremot togs Svenska Bridgeförbundets nya hemsida upp under denna punkt. Det 
vädrades missnöje över utseende, och sidans komplexitet jämfört med vilka dess användare 
är. GBF står fast vid tidigare beslut om att inte stänga ner vår nuvarande sida till dess att 
motsvarande sida på förbundets portal är minst lika bra.

9. Valberedningen. Nils-Bertil från valberedningen meddelade att många ur den sittande 
styrelsen önskar att kliva av inför kommande säsong, speciellt kassör Mabel Leman som varit 
speciellt trogen sin tjänst. Finns det förslag får man därför gärna höra av sig till 
valberedningen. Det diskuterades också om just den ekonomiska delen borde läggas ut till en
utomstående firma. Styrelsen tog med förslaget och avser att undersöka till höstens årsmöte.

10. Spelschema för säsongen 2015-16. Kvar under säsongen har vi en silvertävling torsdagen den 
5 maj (Kristi Himmelfärd) och Ligaavslutningen den 21 maj. De flesta av våra arrangerade 
DM-tävlingar har ökat något från föregående säsong, vilket i och för sig är positivt, men 
förhoppningsvis kan intresset för dessa tävlingar öka till en högre grad.

11. Sommarbridgen. Allt är inte helt och hållet klart inför sommarbridgen 2016 men de flesta 
klubbar har hört av sig och meddelat sitt intresse. Det som är klart än så länge är:
Måndag kl 10 BK Everfresh partnergaranti
Måndag kväll Bohus Nations BS/Asperö Brännö/Onsdagsklubben
Tisdag kväll BK Everfresh partnergaranti
Onsdag Onsdagsklubben, oklart vilket starttid
Onsdag kl 18 BK Debut
Onsdag kl 17:30 Asperö/Brännö BK
Onsdag kl 18:30 Kronhusklubben (på Kungsgatan 47)
Torsdag kl 18:30 BK Lyx partnergaranti

12. Spelschema 2016-17. Inga större förändringar förväntas göra v.g. våra DM-tävlingars plats i 
spelkalendern. Under hösten kommer en tävling arrangeras för att fira 5 år på nya Bridgens 
Hus, men upplägget för tävlingen är ännu inte helt klart. Lagtävling med Gröna Hissen 
föreslogs för församlingen men mötte motstånd. Man diskuterade huruvida man skulle göra 
som i andra distrikt, med DM-kval på klubbnivå. 

13. Funktionärsutbildningar. Intresset för TL- och Ruter/Bridgemateutbildningar har varit svalt 
under våren. Björn Sörling önskade få reda på vilka klubbar och funktionärer som är 
intresserade och av vilka utbildningar. Kalle Rasmusson föreslog utbildningar i form av 
scenarios. För att få ett bra underlag till en dylik utbildning vore det bra om det framkom 
vilka sorts problem som uppkommer för klubbarnas funktionärer. Utbildningshelg finns 
planerad till i mitten av augusti, och såvida inget underlag finns för att skapa utbildningar 
tidigare siktar vi på denna utbildningshelg.



14. Hyreskontrakt på Bridgens Hus. Jan Jensen föreslog att klubbarna skulle gå över till 
hyreskontrakt på 12 månader, jämfört med dagens 10-månaders. Detta för att göra 
Göteborgs kommun till lag v.g. hyresbidrag. GBF tar kontakt med respektive klubbar och 
kommer fram till hur man vill göra i framtiden.

15. Övriga frågor.
a) Jan Hugosson informerade om att det har kommit nya regler för ansökan om 
föreningsbidrag från och med 1 jan 2017. En del av detta innebär att enbart digitala 
inmatningar av antalet deltagare kvarstår.
b) VIVA hade en bridgemateanläggning som strular. Björn Sörling undersöker och 
försöker hjälpa till att åtgärda problemet.
c) Bussar till Bridgens Hus. Dessa passar inte schemat för våra bridgetävlingar och två 
busslinjer stannar med alldeles för kort mellanrum. Gunhild Hermann har varit i kontakt med 
Västtrafik och avser att fortsätta ligga på v.g. busstrafiken till Bridgens Hus. Förhoppningsvis 
kommer detta att leda till antingen ökad turtäthet eller åtminstone att de två turer som 
passerar går med längre mellanrum.

16. Mötet avslutas.


